
PARTICIPATION
STATEMENT

is an official customer of the EOS Responsible Products line 

and actively contributes to climate protection with the 

purchase of the climate neutral product 

Both the product-specific calculation of the CO2e footprint according to DIN EN ISO 14040/44 and the climate neutrality accordin g to PAS 2060 are audited annually 
by TÜV SÜD in accordance with the EOS Responsible Products Management System.

The participation statement does not yet identify or confirm any CO2e reduction. The actual CO2e reduction/ climate neutrality achieved is only calculated and 

confirmed in the following year with the externally audited customer certificate.

PA 1101 ClimateNeutral

Thank you for actively contributing to climate protection.

This document certifies the purchase of the polymer material PA 1101 ClimateNeutral. EOS and its 

suppliers were able to increase production efficiency in the manufacturing and further processing 
of PA 1101 ClimateNeutral and thus significantly reduce the CO2e footprint. EOS will offset the 

remaining greenhouse gas emissions resulting from the production, processing and transport of 

PA1101 ClimateNeutral by purchasing Gold Standard carbon credits from externally verified 

climate protection projects.

Further information is available on www.eos.info

Björn Hannappel

Head of Sustainability EOS GmbH



TEILNAHME-
BESCHEINIGUNG

ist ein offizieller Kunde der EOS Responsible Products 

Produktlinie und trägt mit dem Kauf des klimaneutralen 

Produkts 

Die produktspezifische Berechnung des CO2e-Fußabdrucks nach DIN EN ISO 14040/44 wird jährlich vom TÜV SÜD im Rahmen des EOS Responsible Products 
Management Systems auditiert. 

Die Teilnahmeb esch ein igun g weist noch keine CO2e-Reduktion aus oder bestätigt diese. Die tatsächlich erzielte CO2e-Reduktion wird erst im Folgejahr mit dem 

extern geprüften Kundenzertifikat berechnet und bestätigt.

aktiv zum Klimaschutz bei.

PA 1101 ClimateNeutral

Vielen Dank für diesen Beitrag.

Dieses Dokument bescheinigt den Kauf des Polymermaterials PA 1101 ClimateNeutral. EOS und seine 

Lieferanten konnten die Produktionseffizienz bei der Herstellung und Weiterverarbeitung von 
PA 1101 ClimateNeutral steigern und damit den CO2e-Fußabdruck deutlich reduzieren. Die 

verbleibenden Treibhausgasemissionen, die bei der Produktion, der Verarbeitung und dem Transport 

von PA 1101 ClimateNeutral entstehen, wird EOS durch den Kauf von Gold Standard 

Emissionszertifikaten aus extern verifizierten Klimaschutzprojekten ausgleichen.

Weitere Informationen auf www.eos.info

Björn Hannappel

Head of Sustainability EOS GmbH



CUSTOMER
CERTIFICATE

saved a total of 

PA 1101 ClimateNeutral
Thank you for actively contributing to climate protection.

EOS and its suppliers increased the production efficiency in the manufacturing and further 

processing of PA 1101 ClimateNeutral and thus significantly reduced the CO2e footprint. The 
remaining greenhouse gas emissions resulting from the production, processing and transport of 

PA 1101 ClimateNeutral were offset by purchasing Gold Standard carbon credits from externally 

verified climate protection projects. In comparison to the conventional PA 1101, the CO2e 

emissions of the climate 

Further information is available on www.eos.info

The stated greenhouse gas emissions refer to all greenhouse gases (CO2 equivalents or CO2e) covered by the Kyoto Protocol and include emissions from 
production, processing and transport as well as upstream emissions from raw-material and energy production. Greenhouse gas emissions were calculated for both 

the conventional and CO2e-reduced materials in accordance with DIN EN ISO 14040/44.

TÜV SÜD has verified the calculated greenhouse gas emissions according to DIN EN ISO 14040/44 for the period from 01.01.2023 to 31.12.2023 in accordance with 
the EOS Responsible Products Management System.

by purchasing the climate neutral product 

Björn Hannappel

Head of Sustainability EOS GmbH



Vielen Dank für diesen Beitrag.

Mit EOS Responsible Products leisten Kunden von EOS einen aktiven Beitrag zum Klimaschutz. 

EOS und seine Liefer-anten haben die Produktionseffizienz bei der Herstellung und Weiterverarbeitung 
von PA 1101 ClimateNeutral er-höht und damit den CO2e-Fußabdruck deutlich reduziert. Die 

verbleibenden Treibhausgasemissionen, die bei der Produktion, der Verarbeitung und dem Transport von 

PA 1101 ClimateNeutral entstanden, wurden durch den Kauf von Gold Standard Emissionszertifikaten aus 

extern verifizierten Klimaschutzprojekten ausgeglichen. Im Vergleich zum herkömmlichen PA 1101 sind die 

CO2e-Emissionen des klimaneutralen Materials geringer.

Weitere Informationen auf www.eos.info

KUNDEN-
ZERTIFIKAT

sparte insgesamt

Die angegeben en Treibhausgas emissio nen beziehen sich auf alle vom Kyoto-Protokoll erfassten Treibhausgase (CO2-Äquivalente oder CO2e) und beinhalten 
Emissionen aus Produktion, Verarbeitung und Transport sowie vorge-lagerte Emissionen aus der Rohstoff- und Energiegewinnung. Die Treibhausgasemis sion en 

wurden sowohl für die konventionellen als auch für die CO2e-reduzierten Materialien nach DIN EN ISO 14040/44 berechnet.

TÜV SÜD hat die berechneten Treibhausgas emiss ion en nach DIN EN ISO 14040/44 für den Zeitraum vom 01.01.2023 bis 31.12.2023 gemäß dem EOS Responsible 
Products Management System überprüft.

durch den Kauf des klimaneutralen Produkts 

PA 1101 ClimateNeutral

Björn Hannappel

Head of Sustainability EOS GmbH
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